
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndag 14 januari 2024 klockan 18:30 

Närvarande: Jonas, Johan, Maria A, Melissa, Maria L, Mattias J, Sara M 

 

§ 1 Mötet öppnas 

 

Mötet öppnas. 

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

 

Dagordningen godkänns.  

 

§ 3 Val av justerare 

 

Maria Leandersson väljs till justerare (leandersson9@hotmail.com). 

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 

 

Ungdomssektionens protokoll  

 Harv till konstgräs ska köpas in 

 I år ska Countryfesten hållas 28-29 juni, även i år ska arrangemanget hållas på 

Bergslätt  

 Jonas ska kolla upp gällande nytt ljud i bollhallen – Niklas Sandström har fått i 

uppdrag att kika på ett upplägg för byte  

Styrelsens protokoll  

 Styrelsens mötesprotokoll finns ej att tillgå vid detta möte men Jonas redogör lite för 

det som sades på mötet 

 P15 ska åka till Gothia och samverkar med Hedekas både vad gäller Gothia och 

seriespel – möte kring detta ska hållas med styrelsen   

 Föreningen har god ekonomi  

 Arbete med kvalitetsklubb ska dra igång nu snart – Johan och Jonas representerar 

ungdomssektionen i detta arbete  

 

§ 5 New Body 

 

Försäljning av New Body ska ske under våren, ungdomslagen beslutade att försäljning ska 

ske med start 1 mars. Maria A har idag en övergripande roll för försäljning men då hon slutar 

i sektionen kommer Sara Moodh att träda in i den rollen.   

Försäljning ska starta 1 mars och pågå under 4 veckor, försäljningsmål är 2 paket/spelare, 

spelare som är 9 år eller äldre ska sälja.   

 

§ 6 Årsberättelse 2023 

 

Underlag har kommit in från de flesta lag -  Mattias J har skickat ut påminnelse.  

 

 



§ 7 Fördelning av uppgifter/årsplan  

 

Samtliga medlemmar i sektionen är inte med vid dagens möte – fördelning av uppgifter skjuts 

till nästa möte där fler förhoppningsvis närvarar, inför detta möte skickas årshjulet ut där det 

framgår vilka uppgifter som sektionen hanterar och som behöver fördelas.  

Vid dagens möte beslutas att Sara M efterträder Maria vad gäller försäljningar, samt att Johan 

J kommer att medverka vid möte gällande idrottsskola den 21 januari.    

§ 8 Övriga frågor 

 

- Countryfest - I möte med ungdomsledarna (14 januari 2024) framfördes att 

ungdomslagen har ett missnöje med hur planerna ser ut efter att arrangemanget har 

hållits, ungdomslagen framför att krav ska ställas på arrangören om att skador på 

planerna/anläggningen ska åtgärdas och bekostas av arrangören – ungdomssektionen 

beslutar att ställa sig bakom detta krav och framför detta till styrelsen. 

- Sektionen beslutar att bjuda in föräldrar till barn som är 6-7 år till föräldramöte den 6 

mars för att diskutera eventuellt intresse av uppstart av nytt lag – Jonas, Mattias, 

Melissa och Johan medverkar på detta. Melissa tar ansvar för att göra en inbjudan.  

§ 9 Nästa möte 

Datum för nästa möte beslutas inte annat än att det ska vara en tisdag i slutet av februari - 

Jonas kollar av med Johanna om en tid som funkar för henne och skickar sedan ut en 

inbjudan.  

 

Vid pennan  

Maria Andersson 


